
Vänsterpartiet
Norrtälje

Handlingar till årsmötet 10 mars 2024

Innehåll
Det här dokumentet innehåller många av de handlingar du behöver inför
årsmötet.

1. Förslag till dagordning
2. Styrelsens verksamhetsberättelse
3. Styrelsens ekonomiska rapport
4. Kommunala gruppens verksamhetsberättelse



1 Förslag till dagordning
§1 Årsmötets öppnande: Ordförande Anna Söderblom

§2 Årsmötets behöriga utlysande

§3 Mötesformalia

a) val av mötesordförande
Leif Åsbrink

b) val av mötessekreterare
Förslag: Ola Nordstrand

c) val av två justerare

d) fastställande av dagordningen

e) fastställande av tidpunkt för motionsstopp och avslutande av
nomineringar

§4 Styrelsens verksamhetsberättelse. Föredragande: Ola N, sekreterare

§5 Kommunala gruppens rapport. Föredragande: Anna Söderblom och Jessica
Hilwëyn

§6 Styrelsens ekonomiska rapport. Föredragande: Anette Sidestål

§7 Revisionsberättelse. Föredragande Andreas Rockstroh

§8 Frågan om den avgående styrelsens ansvarsfrihet (slutgiltigt motionsstopp)

§9 Antagande av Verksamhetsplan och behandling av ev. motioner.
Föredragande: Anna Söderblom

§10 Presentation av och rapport från nya politiska sekreteraren Jonas Karlsson

§11 Val av styrelse (slutgiltigt nomineringsstopp).

Föredragande Valberedningen

a) val av ordförande

b) val av ordinarie ledamöter till styrelsen

c) val av suppleanter till styrelsen

§12 Val av revisorer. Föredragande: Valberedningen

§13 Val av valberedning.

§13a Val av valledning inför EU-valet 9 juni 2024

§14 Övriga frågor.

§15 Mötets avslutande.
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2 Styrelsens verksamhetsberättelse

Inledning

Det är fortsatt populärt att gå med i Vänsterpartiet och inte bara nationellt utan
även i vår lokala förening. Det är glädjande och speciellt glädjande är det att
flera något yngre kommit med under 2023 som nya medlemmar. Trots
ambitionen och önskemål vid årsmötet i mars 2023 så är Medlemsbladet
fortsatt vilande men det har blivit mer fart på den nya sociala plattformen
Discord. Vår planerade utdelning av frukostpåsar den 8 mars snöade tyvärr
inne så påsarna fick delas på 1 maj på Lilla Torget och även på Seniordagen i
Societetsparken senare i maj. Fokusområdet för fler medlemsmöten levde vi
upp till och extra populärt var mötena då vi bjöd på tacos/nachos eller pizza.
Den nya politiska sekreteraren Martin Thåström fick senare under 2023 ett
heltidsjobb närmare bostaden i Årsta och ersattes av Jonas Karlsson.

Styrelsen har under året bestått av
Ordinarie

Anna Söderblom ordförande

Matti Leino vice ordförande

Anette “Bosis” Sidestål kassör

Ola Nordstrand sekreterare

Anette Holgersson ledamot

Neah Rockstroh ledamot

Suppleanter

Stefan Grath

Linda Andersson

Caroline Kivi

Styrelsen har haft 14 protokollförda sammanträden under verksamhetsåret.

Medlemsansvarig
Anna Söderblom
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Revisor

Andreas Rockstroh

Revisorsuppleant

Björn Strålin

Valberedning

Valberedningen har bestått av Christina Hamnö, Åsa Brunius och Britt-Mari
Bardon. Christina är sammankallande.

Representation i kommunfullmäktige, kommunstyrelse och
nämnder 2023
Kommunfullmäktige

Ordinarie Anna Söderblom (gruppledare)

Jessica Hilwëyn (gruppledare)

Zee Vieira

Ersättare Malin Wedberg

Miriam Anglemark Jansson

Kommunfullmäktiges valberedning Jessica Hilwëyn

Kommunstyrelsen

Ordinarie Anna Söderblom

Ersättare Amelia Morey Strömberg

Bygg- och miljönämnden

Ersättare Ola Nordstrand

Barn- och skolnämnden

Ersättare Anna Söderblom

Utbildningsnämnden

Ordinarie Britt-Mari Bardon

Ersättare Ghazale Karami
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Socialnämnden

Ordinarie Malin Wedberg

Kultur- och fritidsnämnden

Ordinarie Miriam Anglemark Jansson

Val- och demokratinämnden

Ordinarie Matti Leino

Ersättare Dennis Andersson

Kommunalförbundet Sjukvård och Omsorg Norrtälje

Ersättare Jessica Hilwëyn

Naturvårdsstiftelsen

Ordinarie Ola Nordstrand

Ersättare Ingela Brinkefeldt

Pythagoras

ordinarie Magnus Ericsson

Roslagsbostäder

ordinarie Zee Vieira

Luftvårdsförbundet

ordinarie Kristiina Mustonen

Skärgårdsrådet

ordinarie Magnus Ericsson

ersättare Bella Seward

Landsbygdsrådet

ordinarie Britt-Mari Bardon

ersättare Jessica Hilwëyn
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Vad har då hänt under året?
Ingen kongress, inget val men desto mer fart på hemmaplan. Tidningen
Vänstern i Norrtälje gavs ut vid två tillfällen under året till drygt 10 000 hushåll
i kommunen. I handlingarna finns kortare referat från några av våra större
arrangemang under året.

8 mars – Internationella kvinnodagen

Vi hade tänkt oss att dela frukostpåsar som några i styrelsen förtjänstfullt
packat och kört till Norrtälje från Stockholm. Men det ville sig inte bättre än att
snösmockan kom på besök så utdelningen snöade inne.

Årsmöte utan verksamhetsplan men med mycket annat

Traditionsenligt genomfördes årsmötet en söndag, närmare bestämt söndagen
den 19 mars 2023. Vi fick hälsa en ny mötesordförande välkommen, denna
gång Eva Bjurholm, som sitter i distriktsstyrelsen i Stockholms distrikt. Det var
ett fullmatat verksamhetsår som väntade, även utan kongress, val eller annat.

Första maj

Äntligen fick vi tillfälle att dela ut våra frukostpåsar som snöade inne på
kvinnodagen den 8 mars. Catarina Wahlgren, från regionfullmäktige, och Anna
Söderblom, gruppledare och ordförande i Norrtälje, höll båda uppskattade tal.
Musik och sång stod Amelie Chronéer Helsing tillsammans med några
familjemedlemmar och såklart avslutades torgmötet med Internationalen. En
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handfull av deltagarna på Lilla Torget snabbade sig till bussen för vidare färd
mot Stockholm och demonstrationståget där i regnet.

Tisdag 16 maj Seniordagen i Societetsparken

Vi var återigen på plats i Societetsparken när det var dags för Seniordagen. Vi
delade de frukostpåsar som fanns kvar samt broschyrer/flyers med passande
budskap för åldersgruppen.

Torsdag 15 juni Sommarfest i Roslagsparken

Roslagsparken fick bli platsen för årets sommarfest. Vädret var på vår sida och
det var många hjälpande händer som bidrog till att det blev en trevlig
tillställning. Eftersom det var eldningsförbud så grillades korvar och annat
inomhus.

I en kort sammanfattning genomfördes följande:

12 januari Medlemsmöte

23 januari Kommunal Grupp

1 februari Digitalt möte med skolnätverket i V Uppsala

2 februari Digitalt möte SMHI: om klimatanpassning m m

13 februari Kommunal Grupp

6 mars Kommunal Grupp

8 mars Kvinnodagen snöade inne

19 mars Årsmöte i Norrtäljesalen

27 mars Kommunal Grupp

3 april Digitalt budgetmöte med V Trollhättan

17 april Kommunal Grupp

19 april Medlemsmöte pizza och politik

1 maj Första Maj på Lilla torget med frukost från kl 9.00 (tal av
Catarina Wahlgren och Anna Söderblom)

8 maj Kommunal Grupp

16 maj Seniordagen i Societetsparken

22 maj Digitalt budgetsnack med Trollhättan

24 maj Möte med Kommunal

27 maj Alla Barns Dag i Rimbo

29 maj Digitalt budgetmöte med V Trollhättan
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13 juni Budgetmöte styrelsen och Kommunala Gruppen

15 juni Sommarfest i Roslagsparken

27 augusti Roslagen Pride

20 september Medlemsmöte Nachos/tacos för nya och gamla medlemmar

19 oktober Kommunal Grupp

21 oktober Regionalt råd om Regional utvecklingsplan för Storstockholm
(RUFS) Matti, Malin, Jessica deltog

25 oktober Politikerutfrågning Folkets Hus - Matti Leino representerade V

14 november Kommunal Grupp

25-26 nov Vänsterdagarna i Göteborg. Anna, Linda och Jonas deltog

29 november Medlemsmöte - Klimat med Jens Holm

11 december Kommunal Grupp

19 december Julavslutning styrelsen, Kommunala Gruppen m fl

Medlemsredovisning 2023

Vänsterpartiet Norrtälje hade den 25 februari 2024:

164 stycken betalande medlemmar.
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Slutord

Efter många år med styrelsearbete kom då turen till mig att hålla i
ordförandeklubben. Ett hedrande och utmanande uppdrag. Det första vi i
styrelsen fick ta tag i var att skriva en verksamhetsplan något som borde gjorts
tidigare. Det gick över förväntan och vi hade ett medlemsmöte där många
synpunkter kom fram och vi fick till en relativt genomförbar plan. För det är
något jag lärt mig - det är lätt att gripa efter mycket och sedan mista, inte hela
stycket, men en hel del.

Det är lätt att bli otålig när orättvisorna och galenskapen både i världen och i
lilla Norrtälje bara ökar. Vår främsta uppgift i styrelsen är att få med oss fler i
kampen för ett bättre samhälle. Vi får inte misströsta utan ta nya tag, Se till att
synas bättre på gator och torg, ha medlemsmöten med viktiga teman och
välkomna och ta hand om nya medlemmar.

Så kamrater - misströsta inte, organisera er🚩

Norrtälje 2024-03-10

Anna Söderblom Matti Leino Anette Sidestål

Ola Nordstrand Anette Holgersson Linda Andersson

Neah Rockstroh Caroline Kivi Stefan Grath

3 Styrelsens ekonomiska rapport

Sammanfattning

Ekonomin är fortsatt stabil och vi ser med tillförsikt på att under kommande år
få föra ut vår politik i hela kommunen. Den årliga avsättningen till valfonden är
höjd till 30 000 kr (och numera 40 000 kr enligt styrelsebeslut 2024) vilket gör
att vi är väl rustade inför Europaparlamentsvalet 2024 och valet till riksdag,
regioner och kommuner 2026 och vi ser fram emot ett spännande år.

Distriktet

Anslagen till distriktet finansierar bland annat de kurser och utbildningar för
medlemmar, kommunalt förtroendevalda och styrelsefunktionärer som
arrangeras av distriktet. Distriktet använder också de ekonomiska medel de
erhåller från bland annat Vänsterpartiet i Norrtälje till information samt till
rådgivning i kommunalpolitiska, organisatoriska och andra verksamhetsfrågor
vad gäller exempelvis utarbetande av politiska dokument och förslag. Medlen
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används också för att subventionera Norrtäljes partiförenings deltagande i
Vänsterpartiets distriktsårskonferens, andra konferenser och kongresser.
Avgiften är direkt avhängig av storleken på vårt mandatstöd, varför
partiföreningens avgifter till distriktet har ökat.

4 Kommunala gruppens verksamhetsberättelse 2023

Den kommunala gruppen består av de som representerar
Vänsterpartiet i kommunens alla nämnder och nästan alla bolag, stiftelser och s
k råd. Tack vare den valtekniska samverkan som gjordes med S, C och Mp
efter valet 2022 fick vi parlamentariker på plats i alla nämnder och
representation i Roslagsbostäder. Vi har också representanter i Stiftelsen
Pythagoras och Luftvårdsförbundet.
Under 2023 har vi haft möte ungefär var tredje vecka. Vi träffas måndagen
innan kommunfullmäktige sammanträder för att vara väl förberedda då. Det är
viktigt att veta vad som hänt i de olika nämnderna och i kommunstyrelsen så vi
kan agera i KF. Representanterna i fullmäktige träffas ytterligare ett par gånger
inför fullmäktige för att skriva frågor och interpellationer som den kommunala
gruppen kommit överens om. Fullmäktigegruppen gör också en arbetsordning
över vilka som går upp i talarstolen.
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Efter valet -22 sattes Norrtälje på världskartan i och med de vansinniga
arvodena styret tänkte ge sig själva. Vi var och är fortfarande aktiva i det
arbetet.

I nämnder och fullmäktige har vi aktivt drivit våra frågor trots att styret alltid
får igenom sin politik.

Under våren arbetade vi med budgeten. Vi fick stor hjälp av partiföreningen i
Trollhättan som vi hade flera digitala möten med i det arbetet. Till slut blev det
en alldeles egen budget istället för en tilläggsbudget till S. Budgeten fokuserar
på våra kärnfrågor. Tillgänglig välfärd i hela kommunen i egen regi, aktiva
satsningar på klimatet, skolan och bostäder. Vår dåvarande politiske
sekreterare, Martin Thåström, gjorde en hjälteinsats i budgetarbetet. Vår
budget håller ekonomiskt.

Martin Thåström slutade hos oss i augusti och gick vidare till en heltidstjänst i
Upplands Väsby. Rekryteringen av en ny politisk sekreterare gick relativt
smidigt och i september hade vi en ny på plats, Jonas Karlsson. Vi har lyckats
göra riktigt bra rekryteringar. Jonas har varit aktiv i den kommunala gruppens
arbete och bidrar mycket med sina långa erfarenhet av politiskt arbete. Han har
uppdaterat vår hemsida och sett till att våra politiska utspel synts i sociala
medier.

Vi har delat ledarskap i vår partiförening. Gruppledare för
Vänsterpartiet Norrtälje är Jessica Hilwëyn och Anna Söderblom.
De utgör ledarduon i Kommunala gruppen och har arbetat tillsammans
med först Martin och nu Jonas.

Kommunalförbundet Sjukvård och Omsorg i Norrtälje är en lite speciell
nämnd som innehåller representanter från både kommunen och region
Stockholm. Vänsterpartiet Norrtälje har en ersättarplats för
kommunen som Jessica Hilwëyn har. Catarina Wahlgren sitter som ordinarie
för Regionen. Kommunalförbundet Sjukvård och Omsorg i Norrtälje
benämns oftast KSON och tar beslut om bland annat TioHundra med
hemtjänst, sjukvård på Norrtälje sjukhus samt vårdcentraler runt om i
kommunen.
Avslutningsvis kan vi konstatera att den Kommunala gruppen har varit
mycket aktiv och att parlamentarikerna som ingått har gjort ett bra
arbete genom att lyfta frågor i interna möten och i nämnderna utifrån
vår politik och vårt kommunala handlingsprogram.

Anna Söderblom och Jessica Hilwëyn, gruppledare
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